

**SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine, base edition
Supplemental Terms and Conditions**

SAP Account Substantiation and Automation (由 BlackLine 開發，基礎版) 補充條款與條件

This Supplement is part of an agreement for certain SAP Cloud services (“Agreement”) between SAP and Customer and applies to: SAP Account Substantiation and Automation by BlackLine, base edition (the “Cloud Service”). Any documents referenced in this Supplement are available upon request.

本補充條款係 SAP 與客戶之間特定 SAP 雲端服務協議之一部份 (以下簡稱「協議」)，僅適用於 SAP Account Substantiation and Automation (由 BlackLine 開發，基礎版) (以下簡稱「雲端服務」)。客戶可索取本補充條款所引用之任何文件。

1. CLOUD SERVICE

雲端服務

The Cloud Service allows accountants to match data from multiple data sources, automatically reconcile high-volume transactions, and automatically create, validate, and post journals from multiple sources.

雲端服務允許會計師將比對多個資料來源的資料、自動對帳大量交易，並自動建立、驗證與過帳多個來源的日記帳。

2. FEES

費用

The Usage Metric for the Cloud Service is Users. Users are individuals authorized to access the Cloud Service.

雲端服務的使用度量為使用者數量。使用者係指獲得授權存取雲端服務之個人。

3. ADDITIONAL TERMS

其他條款

3.1. Users are allotted 2GB of storage each.

每位使用者得獲配 2GB 的儲存空間。

3.2. The Cloud Service includes one productive tenant of users and one non-productive tenant of users. The non-productive tenant may only be used for non-productive development and testing, and may not be used to process personal data. Customer may subscribe to additional test tenants via separate material.

本雲端服務包括一個使用者正式運作租用戶與一個使用者測試租用戶。非正式運作租用戶僅得用於非正式運作的開發與測試，不得用於處理個人資料。客戶得透過個別材料訂閱額外測試租用戶。